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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉ RADY 
 

 

 

 

Zvolte fakultu   

Název programu1: Economics 

Typ: Navazující magisterský  

Předseda rady: doc. Ing. Ondřej Krčál, Ph.D. 

Počet studijních programů:1 

 

Datum zasedání programové rady: 22. 9. 2022 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

doc. Ing. Ondřej Krčál, Ph.D. Garant studijního programu 

prof. Ing. Zdeněk Tomeš, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

(omluven) 

doc. Ing. Daniel Němec, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

doc. Ing. Rostislav Staněk, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Jan Jonáš, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Jan Čapek, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

(omluven) 
Nicholas Otteng Zástupce studentů (omluven)  

Ing. Miroslav Hloušek, Ph.D.  Zástupce zaměstnavatelů/absolventů (omluven) 

* Doplňte řádky podle potřeby 

 

  

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

 

 

4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Komentář: 

Souhrn nepodstatných změn: 

Kód Název Změna 

ESF:MPE_IEEK International Economics zrušeno 

ESF:MPE_QUAM 
Quantitative Methods in 
Transport 

zrušeno 

ESF:MPE_BEEK Behavioral Economics 
nový povinný 
předmět 

 

Komentář: 

Došlo ke změně v popisu programu. V rámci náborového řízení byly také provedeny krátké ústní 

pohovory s některými vybranými uchazeči. Oproti minulému roku, kdy jsme měli jediného studenta, 

se do prvního ročníku přihlásilo 5 studentů. Je v plánu provést neformální setkání s novými studenty 

oboru, představit jim možnosti studia ekonomie a pobavit se s nimi o jejích motivacích pro výběr 

studijního programu. Nabídka nepovinných předmětů v programu byla doplněna o předmět 

„Introduction to Experimental and Behavioral Economics“. I nadále budeme usilovat rozšíření 

nabídky nepovinných předmětů. Stanovené cíle se tedy podařilo naplnit. 

Komentář: 

Podařilo se nám zlepšit vyprofilování oboru. Nosná témata, která se váží na specializaci výzkumných 

týmů na katedře ekonomie, jsou makroekonomické modelování, dopravní ekonomie a behaviorální a 

experimentální ekonomie. 

https://is.muni.cz/auth/predmet/econ/podzim2021/MPE_ACMI
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Cíl rozvoje studijního 

programu 
Opatření vedoucí k cíli 

Implementace opatření (rok nebo 

cyklus) 

Zvýšení atraktivnosti 

programu 

Rozšíření nabídky 

volitelných předmětů 

Závisí na rozšíření nabídky předmětů 

vyučovaných v ANJ (např. díky 

příchodu nových zaměstnanců z ciziny) 

Zvýšení atraktivnosti 

programu 

Zlepšení propagace – 

další úprava popisu 

předmětu na fakultním 

webu 

Do začátku roku 2023 

Zvýšení atraktivnosti 

programu 

Organizovat pravidelná 

setkání se stávajícími 

studenty programu a se 

studenty českého 

programu Ekonomie. 

Pravidelně, alespoň jednou za semestr 

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

 

Komentář: 

Jedním z hlavních cílů v rámci programu je dále navyšovat počty zájemců o studijní obor, aby bylo 

možné navýšit počty studentů a zároveň udržet kvalitu studijního programu. K tomuto cíli povedou 

následující kroky. 1) Je třeba zatraktivnit studijní program rozšířením nabídky volitelných předmětů, 

tak aby se studenti mohli specializovat na odborné téma dle svého zájmu. 2) Je potřeba dále zlepšovat 

komunikaci přínosů programu pomocí webu fakulty a dalších komunikačních kanálů. 3) Pravidelné 

setkávání stávajících studentů programu a setkávání se studenty českého programu Ekonomie.  

Komentář: 

 


